

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 03-10-2024 07:47:12 AM Subject: Announcement of the public offer to the shareholde</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: AM 07:47:12 2024-10-03 الموضوع: اعلان العرض العام لمساهمي البنك الاستثماري</p>
<p>With reference to the approval of the Board of Commissioners of the Jordan Securities Commission in its decision No. (338/2024) taken in its session held on 9/25/2024 to register the bank's capital increase shares from (100,000,000) to (125,000,000) through a public offer directed to the shareholders of INVESTBANK at the nominal value of the share amounting to (1.0) Jordanian dinars and a total value of (25,000,000) Jordanian dinars Attached is the announcement of the public offer to the shareholders of INVESTBANK.</p>	<p>بالإشارة الى موافقة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية بقراره رقم (2024/338) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2024/9/25 على تسجيل أسهم لزيادة رأس المال الشركة من (100,000,000) إلى (125,000,000) وذلك عن طريق العرض العام الموجه لمساهمي البنك الاستثماري بالقيمة الاسمية للسهم البالغة (1.0) دينار أردني وقيمة إجمالية مقدارها (25,000,000) دينار أردني . مرفق طيه اعلان العرض العام لمساهمي البنك الاستثماري</p>
<p>01-10-2024</p>	<p>01-10-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقة</p>